

Application to Change Educational Program

Student's Name _____

I am, herewith, applying for a change of program from the **Abitur** to the **High School Diploma**.

I understand that in making this change of educational program the following restrictions and conditions apply:

1. Re-enrolling in the Abitur Program is not possible as certain prescribed courses for the Abitur are not included in the Diploma Program.
2. The American High School Diploma does not automatically qualify a student for admission in the German University system. Admission to the German University system is possible if certain conditions are met (please see the document entitled "College Planning" available on the JFKS website for more information.)
3. The applicant must successfully finish grade 10 and be promoted into grade 11.
4. Courses will be taught with an expectancy of English mother-tongue proficiency.

I understand that in order to earn a High School Diploma from the John F. Kennedy School a student must earn 26 credits in the grades 9-12. A credit is earned by achieving at least a grade of 4- in each of the following subjects:

English	4
German	1 per year at JFKS
Social Studies	3
U.S. History	1
Math	3
Science	4
PE	2
Additional Subjects and electives	to total 26 credits

Failing a course could jeopardize a student receiving the High School Diploma.

Student Signature

Signature of parent/guardian

Date

Date

If you have any questions please see the High School Counselor in Haus Reil.

Antrag auf Änderung des zu erreichenden Schulabschlusses

Name des Schüler/der Schülerin _____

Ich beantrage hiermit einen Wechsel vom **Abiturprogramm** in das **High School Diploma Programm**.
Ich wurde darüber informiert, dass der Wechsel des Schulabschlusses die folgenden Konsequenzen hat:

1. Der Wiedereintritt in das Abiturprogramm ist nicht möglich, da einige für das Abiturprogramm vorgeschriebene Kurse nicht im High School Diploma Programm unterrichtet werden.
2. Das amerikanische „High School Diploma“ gilt nicht automatisch als Zugangsberechtigung zum Studium, aber mit der Erfüllung von bestimmten Bedingungen ist es möglich an einer deutschen Universität zu studierenden. (siehe „College Planning“ auf der JFKS Webseite).
3. Ich muss die 10. Klasse erfolgreich abschließen mit dem Bestehen des Mittleren Schulabschlusses (MSA) und der Versetzung in die gymnasiale Oberstufe.
4. Kurse werden auf dem Englisch Muttersprache Leistungs-Niveau unterrichtet.

Ich nehme zur Kenntnis, dass ein Schüler in den vier Schuljahren von der 9. bis zur 12. Klasse mindestens 26 Credits erlangen muss, um ein High School Diploma and der John-F.-Kennedy-Schule zu bekommen. Credits werden erreicht, indem pro Schuljahr mindestens eine 4- (Endzensur) in jedem der folgenden Hauptfächer erlangt wird. Ein Diploma wird erteilt, wenn mindestens die folgenden Credits erreicht sind:

Englisch	4 Credits
Deutsch - 1 Punkt für jedes hier an der Schule verbrachte Jahr	x Credits
Gesellschaftswissenschaften	3 Credits
U.S. History	1 Credit
Mathematik	3 Credits
Naturwissenschaften	4 Credits
Sport	2 Credits
Wahlpflichtfächer	bis zu 26 Credits

Wird ein Fach oder Kurs nicht bestanden, ist der Erwerb des Diplomas gefährdet.

Unterschrift Schüler_in

Unterschrift Sorgeberechtigte_r

Datum

Datum

Falls Sie Fragen haben, bitte wenden Sie sich an der High School Counselor in Haus Reil.